
 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 6. OKTOBRA DO 11. 
OKTOBRA 2010 
Sreda, 6. oktober 2010:  

 svetovni dan bivalnega okolja 
 ob 8. uri 12. nujna seja Odbora DZ RS za okolje in prostor, katerega član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 
 ob 9.45 uri 8. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev javnih 

funkcij, ki so sodelovali pri pripravi in izvedbi investicij ter leasing, najemnih ali drugih primerljivih poslih, 
financiranih s sredstvi iz državnega proračuna ali proračuna Mestne občine Ljubljana, katere član je 
poslanec SLS Franc Pukšič 

 ob 10. uri 12. redna seja Odbora DZ RS za visoko šolstvo, znanost in tehnološki razvoj, katerega član je 
namestnik vodje PS SLS mag. Radovan Žerjav 

 ob 10.30 uri 10. redna seja Preiskovalne komisije za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev javnih 
funkcij, ki so sodelovali pri pripravi in izvedbi investicij ter leasing, najemnih ali drugih primerljivih poslih, 
financiranih s sredstvi iz državnega proračuna ali proračuna Mestne občine Ljubljana, katere član je 
poslanec SLS Franc Pukšič 

 ob 11. uri 13. izredna seja Komisije DS RS za mednarodne odnose in evropske zadeve, katere predsednik je 
državni svetnik SLS Vincenc Otoničar 

 ob 14. uri 21. redna seja Odbora DZ RS za kulturo, šolstvo, šport in mladino, katerega član je poslanec SLS 
Janez Ribič 

 ob 14. uri 16. redna seja Komisije DZ RS za odnose s Slovenci v zamejstvu in po svetu, katere 
podpredsednik je poslanec SLS Gvido Kres in član poslanec SLS Franc Pukšič 

 ob 14. uri 57. seja Komisije DS RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katere predsednik je državni 
svetnik SLS Darko Fras in član državni svetnik SLS Cvetko Zupančič 

 ob 19. uri skupna seja Odbora DZ RS za gospodarstvo, katerega član je poslanec SLS Franc Bogovič, in 
Odbora DZ RS za kulturo, šolstvo, šport in mladino, katerega član je poslanec SLS Janez Ribič 

Četrtek, 7. oktober 2010: 
 evropski dan biomase 
 ob 8. uri 16. redna seja Odbora DZ RS za obrambo, katerega član je poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 9. uri 38. nujna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega član je 

poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 12. uri 23. redna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega član je 

poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 16. uri 20. redna seja Odbora DZ RS za finance in monetarno politiko, katerega podpredsednik je 

namestnik vodje PS SLS mag. Radovan Žerjav 
Petek, 8. oktober 2010:  

 mednarodni dan zmanjševanja naravnih nesreč 
 ob 9. uri 22. redna seja Odbora DZ RS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, katerega predsednik je 

poslanec SLS Franc Bogovič 
 ob 9.30 uri 67. redna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS Jakob 

Presečnik 
 ob 10. uri 68. redna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS Jakob 

Presečnik 
Sobota, 9. oktober 2010:  

 svetovni dan pošte 
 VOLILNI MOLK 

Nedelja, 10. oktober 2010:  
 svetovni dan duševnega zdravja, boja proti smrtni kazni 
 1. KROG LOKALNIH VOLITEV 2010 

Ponedeljek, 11. oktober 2010:  
 svetovni dan boja proti bolečini 

FOTO TEDNA 



 

LOKALNE VOLITVE 2010 
V SLS smo pripravili tudi slikovni pregled kandidatur naših županskih kandidatov, pa tudi svetniških list. Če kliknete 
na spodnjo sliko, vas bo ta popeljala na zemljevid, kjer si lahko podrobneje ogledate, kdo vse kandidira na listah SLS 
za letošnje lokalne volitve. 

 
 
V okviru volilne kampanje mnogi Občinski in Mestni odbori SLS pripravljajo prireditve in družabna srečanja. V 
naslednjem pregledu smo jih nekaj zbrali in vam jih ponujamo – za obisk in nabiranje dobre volje. Prijazno vabljeni k 
obisku! 

DESTRNIK 

http://tinyurl.com/35g234g�


sreda – 6. oktober: srečanje z občani in občankami in predstavitev kandidatov ter programa OO SLS Destrnik ob 19. 
uri, Okrepčevalnica in turizem na vasi, Lacko, Drstelja 
četrtek - 7. oktober: srečanje z občani in občankami in predstavitev kandidatov ter programa OO SLS Destrnik ob 19. 
uri, Izletniško-vinogradniška kmetija, Lovrec, Jiršovci 
petek - 8. oktober: srečanje z občani in občankami in predstavitev kandidatov ter programa OO SLS Destrnik ob 19. 
uri, Volkmerjev dom kulture, Janežovski Vrh 

KIDRIČEVO 
sreda – 6. oktober: srečanje z občani in občankami v ali pred muzejem Zbirka podeželja v Starošincah ob 18. uri  
četrtek – 7. oktober: srečanje z občani in občankami v prostorih PGD v Spodnjih Jablanah ob 19. uri (za vasi Zgornje 
in Spodnje Jablane)   
petek – 8. oktober: srečanje z občani in občankami v prostorih PGD v Šikolah ob 19. uri (za vasi Šikole, Stražgonjca in 
Spodnji Gaj)    

KOBARID 
petek – 8. oktober: zaključna prireditev ob 20. uri, Kulturni dom Kobarid 

SEŽANA 
četrtek – 7. oktober: družabno srečanje s predstavitvijo novega OO SLS Sežana in kandidatov na listi št. 14 za OS 
Sežana, kjer se bodo z Mihaelo Logar, predsednico SKZ pri SLS, pogovarjali o o pereči  problematiki kmetijstva v 
Občini Sežana in poiskali ustrezne možnosti za hitre in učinkovite rešitve, kmetija Markota Mahniča, Grahovo Brdo 1, 
Sežana, ob 18. uri 

ŠMARTNO OB PAKI 
(več na www.sls-smartno.si) 
petek – 8. oktober: zaključna kulturno-glasbena prireditev ter javna predstavitev kandidata SLS za župana in 
kandidatov za občinske svetnike SLS, na letnem odru pred Mladinskim centrom ob 18. uri, nastopajo Preprosto črni, 
Vajnštajni – slavnostni govornik poslanec SLS Jakob Presečnik 

OBISK PREDSEDNIKA SLS MAG. 
RADOVANA ŽERJAVA NA KOROŠKEM 
V ponedeljek, 4. oktobra 2010, popoldne 
je predsednik SLS mag. Radovan Žerjav 
obiskal Slovenj Gradec in Ravne na 
Koroškem. V Slovenj Gradcu se je udeležil 
predvolilnega srečanja MO SLS Slovenj 
Gradec z naslovom »Darovi jeseni v 
mestu«, kjer je županski kandidat SLS 
Peter Cesar s svojo ekipo - kandidatkami 
in kandidati SLS za mestni svet ter 
ostalimi iz MO SLS Slovenj Gradec - 
predstavljal izdelke iz buč - pecivo, 
palačinke, piškote in druga domače 
dobrote, kuhali so golaž, pili mošt ... 
Vzdušje je bilo nabito s pozitivno energijo 
in medtem ko je drugod po Sloveniji 
deževalo, je v Slovenj Gradcu sijalo sonce 
in obiskovalcem se prav nič ni mudilo 
domov. Iz Slovenj Gradca se je mag. 
Žerjav odpravil še v Ravne na Koroškem, 
kjer se je udeležil predvolilnega srečanja 
OO SLS mežiške doline. Srečanja se je 

udeležil tudi kandidat SLS za župana Občine Mežica Janez Praper, ki je nanizal nekaj poudarkov iz svojega volilnega 
programa. Tudi tu se je bilo prijetno ustaviti in poklepetati, druženje v gostilni Lečnik ob prijetni glasbi in domačih 
dobrotah pa je trajalo pozno v večer. Na Facebook fotogalerijah si lahko še več utrinkov iz Slovenj Gradca in Mežice. 

 
 
PREDSEDNIK OO SLS POSTOJNA JOSIP BAJC: PREDSEDNIK OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE BOŠTJAN 
UDOVIČ JE NEPRIMERNA OSEBA ZA OPRAVLJANJE FUNKCIJE PREDSEDNIKA OBČINSKE VOLILNE 
KOMISIJE 

Ljubljana, 3. oktober 2010 - Občinski odbor SLS Postojna na osnovi priporočila Službe Vlade RS 
za lokalno samoupravo in regionalno politiko o nezdružljivosti zaposlenega v občinski upravi z 
imenovanjem v občinsko volilno komisijo iste občine  

http://www.sls-smartno.si/
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?v=photos&ref=ts
http://www.facebook.com/album.php?aid=191281&id=241007802613&ref=mf
http://www.facebook.com/album.php?aid=191284&id=241007802613&ref=mf


(http://www.svlr.gov.si/si/delovna_podrocja/podrocje_lokalne_samouprave/lokalne_volitve_2010/) meni, da je 
predsednik občinske volilne komisije Boštjan Udovič neprimerna oseba za opravljanje funkcije predsednika občinske 
volilne komisije.  
Predsednik OO SLS Josip Bajc opozarja, da je »do potrditve mandata novih funkcionarjev  župan kot predstojnik 
uprave neposredno nadrejen javnemu uslužbencu, predsedniku OVK, kar zbuja sum o nepristranskosti odločanja 
predsednika OVK. Takšen dvom je še posebej utemeljen v primerih preverjanja zakonitosti kandidatur ali morebitnih 
pritožb zaradi domnevnih kršitev volilnih opravil na dan glasovanja, nepravilnosti na voliščih, spornih mandatih in 
podobno.« Iz tega je po opozorilih predsednika OO SLS Postojna Josipa Bajca razvidno, da je Boštjanu Udoviču, 
zaposlenemu v pravni službi občine Postojna, neposredno nadrejen trenutni župan, kar sproža pomisleke o 
nepristranskosti občinske volilne komisije, še posebej v času predčasnega glasovanja, ko se volilne skrinjice nahajajo 
v občinskih prostorih in ima omenjena oseba neomejen dostop do njih. ...več  

 
PREDVOLILNO SREČANJE OO SLS 
MIKLAVŽ NA DRAVSKEM POLJU 
V nedeljo, 3. oktobra, so se na 
prireditvenem prostoru pri Akacijevem 
izviru sestali člani in simpatizerji OO SLS 
Miklavž na Dravskem polju. Prelepo 
nedeljo so popestrili številnim 
obiskovalcem, razveselili pa so se tudi 
obiska podpredsednice SLS Olge Franca. 
Druženje je potekalo v prijetnem vzdušju, 
saj so ob prihajajočih volitvah popestrili 
program in na samem prireditvenem 
prostoru Akacijevega izvira pričarali 
obiskovalcem "jesen" in delo v vinogradih 
ter kleteh. Kot poroča predsednik OO SLS 
Miklavž na Dravskem polju, je bil odziv 
fantastičen, kar jim je dalo poleta in 
veliko samozavesti. Kot pravijo, so 
prepričani, da jim na prihajajočih volitvah 
ne more spodleteti in pričakujejo dober 
volilni rezultat! 

 
 
PREDSTAVITEV KANDIDATOV ZA SVETNIKE IN ŽUPANSKEGA KANDIDATA BENEDIKTA PODERGAJSA V 
VOJNIKU 
Prireditev s kulturnim programom in prezentacijo je potekala v soboto, 2. oktobra 2010, ob 19.30 v Kulturnem domu 
v Vojniku v organizaciji Občinskega odbora SLS Vojnik. Po srečanju je bila tudi pogostitev. Polno dvorano kulturnega 
doma so nagovorili dosedanji župan in županski kandidat Benedikt Podergajs, predsednik OO SLS Vojnik Marjan 
Kovač ter Janez Podobnik, ki je spregovoril o svojih izkušnjah z Občino Vojnik in OO SLS Vojnik. 

 
 
PREDVOLILNI GOLAŽ SLS V MEŽICI NA KOROŠKEM 

http://www.svlr.gov.si/si/delovna_podrocja/podrocje_lokalne_samouprave/lokalne_volitve_2010/
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=47CCD787-8F07-14CE-FD35-0C83E0C6B26C&linkid=newsContent


V soboto, 2. oktobra, smo člani OO SLS 
Mežica na Trgu svobode delili predvolilni 
golaž. To pobudo je dal naš kandidat za 
župana Janez Praper. Po štirih letih 
premora se je ponovno odločil, da 
kandidira za župana s podporo SLS. Še 
posebno smo bili veseli, da sta se 
našemu povabilu odzvala 
podpredsednica SLS Olga Franca in 
poslanec SLS v DZ RS Franc Pukšič. K 
dobremu razpoloženju z domačo glasbo, 
postrežbo in druženjem je prav gotovo 
prispevalo tudi lepo jesensko vreme. Naš
volilni slogan: "Mi govorimo, k
naredimo." smo in bomo zavzeto 
uresničevali s programom, ki je 
zastavljen na takih obljubah in vizijah, ki 
bodo izpolnile zastavljene cilje župana in 
članov OS do volilcev. Z dobrimi željami
za prihodnjo nedeljo smo se poslov
naših gostov in gremo zadovoljni v 
izpolnjenih dogodkih in polni optimizma 

naprej v do volitev, še prej pa bo jutri, 6. oktobra, v Narodnem domu Mežica javno soočenje vseh treh kandidatov za
župana, še sporoča Marjeta Tasič iz OO SLS Mežica.  Na Facebooku si oglejte tudi profil 

 
ar lahko 

 
ili od 

 
OO SLS Mežica in ne pozabite 

klikniti „Všeč mi je”. 

 
 

PREDSTAVITEV KANDIDATA SLS ZA 
ŽUPANA OBČINE CIRKULANE IVANA 
HEMETKA 
V petek, 1. oktobra 2010, se je v po
večnamenski dvorani v Cirkulanah 
predstavil kandidat za župana Občine 
Cirkulane Ivan Hemetek. Predstavilo se
tudi 24 kandidatov za svetnike Ob
Cirkulane iz SLS, SD in LDS. Na 
predstavitvi sta sodelovala tudi poslanc
Franc Pukšič iz SLS in Dejan Levanič iz 
SD. Na predstavitvi je program dela Ivana 
Hemetka podprlo večina članov, ki so bili 
v iniciativnem  odboru za ustanovitev 
nove Občine Cirkulane, čla
Cirkulane, člani OO SD, člani OO LDS 
Cirkulane, kandidati za svetnike v Občini
Cirkulane iz SLS, SD in  LDS, posamezni 

krajani, predsedniki društev, predsedniki vaških skupnosti, nekateri lastniki in predstavniki podjetij in organizacij
tudi drugi, k

lni 

 je 
čine 

a 

ni OO SLS 

 

 in 
i so podali javno podporo k programu dela kandidata SLS za novega župana Občine Cirkulane Ivana 

Hemetka. 

 
ZA 

 

NA STOJNICI SLS KANDIDAT 
ŽUPANA MOL JANEZ ŽAGAR 
PREDSTAVIL KANDIDATNO LISTO 
Kandidat za župana Mestne občine 
Ljubljana iz vrst SLS Janez Žagar je na 
Prešernovem trgu ob stojnici SLS tudi 
uradno predstavil kandidatno listo, ki se 
bo potegovala za sedeže v ljubljanskem 
mestnem svetu. Pridružila sta se mu tudi 
poslanec SLS Franc Pukšič in predsednik 
SLS mag. Radovan Žerjav, ki je izrazil 
zadovoljstvo, da ima SLS tokrat po 
dolgem času znova svojega kandidata za 
župana, kar je tudi dokaz, da Mestni 
odbor SLS v Ljubljani dela dobro in si 

http://www.facebook.com/pages/OO-SLS-Mezica/119392604784169


vsekakor zasluži vrnitev v ljubljanski mestni svet. Ob tem je kandidatu za ljubljanskega župana Janezu Žagarju izrazil 
vso podporo stranke SLS, hkrati pa je prepričan, da se lahko Janez Žagar s svojimi dolgoletnimi izkušnjam kot 
ljubljanski svetnik povsem enakovredno kosa tako s trenutnim županom kot z vsemi ostalimi protikandidati. Tako kot 
povsod drugje je prisotnost SLS potrebna tudi v ljubljanski lokalni politiki. 
Izjavo za medije si lahko pogledate v nadaljevanju. Medijem pa je spregovoril tudi drugi na kandidatni listi SLS in 
nekdanji direktor Urada za verske skupnosti dr. Drago Čepar, ki je med drugim poudaril, da se bodo svetniki SLS 
zavzemali za družini in slovenskemu jeziku prijazno mesto ter za Ljubljano, ki bo spoštovala verske skupnosti. Ob 
ponedeljkovi odločitvi mestnega sveta, ki je z rebalansom 21 milijonov evrov proračunskega denarja namenil 
projektu v Stožicah, se Čepar še sprašuje, koliko so namenili za odpravljanje škode, ki je nastala v nedavnih poplavah 
(fotogalerija na Facebook profilu SLS)....več 

 

SLS KOLESARSKA TURNEJA PO SLOVENIJI »PRIDRUŽI SE!« 
Tudi prejšnji teden smo v SLS kolesarili. V četrtek smo tako zavili na Štajersko, kjer so na prijazno gostili v Račah, 
Hočah, Miklavžu na Dravskem polju, Dupleku, Lenartu, Gorišnici, Ormožu, skratka, prekolesarili smo vso Štajersko in 
vreme nam je bilo skoraj celo pot naklonjeno – dež nas je ujel le v Ormožu, že skoraj na koncu naše poti. Ustavili smo 
se tudi pri priznanem vinogradniku Stanku Čurinu, kjer sta se s predsednikom SLS mag. Radovanom Žerjavom 
strinjala, da mora v slovenskem kmetijstvu priti do nekaterih sprememb – in da moramo predvsem delati na 
kakovosti, če želimo, da bodo naši izdelki znani in cenjeni tudi izven naših meja, pa tudi pri nas.  
V petek smo kolesarili po Dolenjski in Beli krajini, se srečali z županom in kandidatom za župana Straže Alojzem 
Knafljem, z župansko kandidatko v Semiču Polono Kambič in še mnogo drugimi, na koncu pa smo Domu starejših v 
Dobrepolju izročili denarni prispevek SLS za pomoč o posledicah nedavnih hudih poplav.  
Tudi nedelja je bila kolesarsko obarvana – bili smo v Prekmurju, kjer smo kolesarili od Tišine do Lendave in po 
vetrovnem ter mrzlem dnevu kolesarjenja zaključili SLS kolesarsko turnejo. Bilo je prijetno in športno, a letošnja jesen 
ni najbolj naklonjena dolgim kolesarskim turam – očitno je tisto poznojesensko vreme z dežjem, mrazom in vetrom 
prišlo prezgodaj. Morda pa kolesarjenje še kdaj ponovimo – naslednjo pomlad, jesen … ? Vsekakor bo tudi takrat 
veljalo vabilo – PRIDRUŽITE SE! 
A za lep zaključek naše kolesarske turneje smo se v ponedeljek zjutraj vseeno še odpravili tudi v Kidričevo, kjer smo 
po srečanju s predstavniki OO SLS Kidričevo dokončno zaključili z letošnjim kolesarjenjem.  Vse fotografije si oglejte 
na SLS Facebook fotogalerijah. 
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SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
SLS: ZAVAROVANCEM MORA BITI OMOGOČEN ELEKTRONSKI VPOGLED V PODATKE PRI ZPIZ-U 
»Reforma bo v prvi vrsti prizadela delavce in delodajalce. Zato bi v SLS pričakovali, da bodo pri tako pomembnem 
vprašanju za glavne uvodničarje in osrednje govorce povabili pripravljavce zakonov ter predstavnike delavcev, 
delodajalcev ali invalidov, ne pa predstavnike upokojenskih organizacij.« 
Ljubljana, 5. oktober 2010 – V SLS pozdravljamo včerajšnjo javno razpravo o zadnjem predlogu vladne pokojninske 
reforme v organizaciji parlamentarnega odbora za delo, družino in socialne zadeve. Samo s širšo razpravo in veliko 
dogovarjanja je možno pomiriti javnost in se približati splošnemu konsenzu pri sprejemanju tako občutljive reforme. 
»Treba si je namreč priznati, da se je država glede pokojninskega sistema znašla v nezavidljivem položaju, ko ji 
preostaneta samo dve možnosti: ali zvišati prispevne stopnje in s tem še poslabšati konkurenčnost slovenskega 
gospodarstva ali zaostriti pogoje za upokojevanje. Pokojninska reforma je tako nujno zlo, ki pa ne sme povzročati 
novih krivičnih situacij in oškodovanja ljudi zaradi grehov državne birokracije v preteklosti,« je ob robu javne razprave 
povedala predsednica strokovno – operativnega odbora IO SLS za delo, družino in socialo Marjeta Peterlin, ki 
poglobljeno spremlja omenjeno tematiko....več 

O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
KLJUČ DO VEČJEGA SODELOVANJA OBČIN OB MEJI JE DRUŽENJE PREBIVALCEV OBEH GORIC IN NJUNE 
OKOLICE 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=45480344-11F8-1E05-465F-2C7A765511D4&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=45480344-11F8-1E05-465F-2C7A765511D4&linkid=newsContent


Nova Gorica, 5. oktober 2010 – Na 
današnji novinarski konferenci MO SLS 
Nova Gorica so kandidat SLS za 
novogoriškega župana Matjaž Kulot, 
poslanec SLS Franc Pukšič ter 
slovenski pisatelj in urednik Novega 
lista v Gorici Jurij Paljk izpostavili 
problem sodelovanja sosednjih mest – 
Nove Gorice in Gorice. Kot je uvodoma 
poudaril Matjaž Kulot, so »novogoriški 
trgovski centri naredili več za druženje 
prebivalcev obeh mest kot vsi župani 
doslej. Okolica Nove Gorice – tudi čez 
mejo – ima veliko potenciala za 
sodelovanje, ki ga moramo izkoristiti in 
se povezati tudi v tem našem 
kulturnem prostoru,« je še dodal Kulot.  
Ob tem je Franc Pukšič predlagal tudi, 
da naj – če že goriška župana ne 
zmoreta sodelovanja – novogoriška 
občina več sodeluje z manjšimi 
slovenskimi občinami na italijanski 
strani. »Take so na primer Doberdob, 
Sovodnje in Števerjan, kjer imam celo 
slovenskega župana, in zakaj tu ne bi 
navezali tesnejših stikov?« še sprašuje 
Pukšič, sicer v prejšnji vladi nekaj časa 

tudi državni sekretar za Slovence v zamejstvu in po svetu. Paljk pa je v svojem razmišljanju med drugim ponovil že 
večkrat slišano vprašanje – zakaj Italija ne spoštuje lastne zakonodaje v zvezi s slovensko manjšino. »Mi ne 
zahtevamo ničesar drugega kot reprociteto v delovanju Italije – tudi Italija bi morala, tako kot Slovenija skrbi za 
Italijane, zgledno skrbeti za Slovence.« 
V zaključku je Matjaž Kulot poudaril še, da »je eden izmed načrtov za prihodnost tudi okrepiti možnosti za druženje 
prebivalcev obeh Goric, saj je to ob vse manjšem sodelovanju občin edini način za preseganje meje – z intenzivnejšim 
druženjem pa bo sčasoma zagotovo prišla tudi želja po večjem sodelovanju,« še upa Kulot.  
Vabljeni tudi k ogledu videoposnetkov z novinarske konference MO SLS Nova Gorica na naslednjih povezavah: 

 NK MO SLS Nova Gorica – 1 
 NK MO SLS Nova Gorica – 2 
 NK MO SLS Nova Gorica – 3 

 
OKROGLA MIZA NA TEMO NEVLADNIH ORGANIZACIJ 
Olga Franca, podpredsednica SLS, predsednica MO SLS Koper in kandidatka za županjo v Mestni občini Koper, se je v 
sredo, 29. oktobra 2010, udeležila okrogle mize v okviru projekta Regionalno stičišče NVO Obalno-kraške regije in 
pobude Moja družba z naslovom "Volitve 2010 - prihodnost za nevladne organizacije", ki je potekala v prostorih 
Središča Rotunda v Kopru. Soočila se je z županskima protikandidatoma Janezom Starmanom in Igorjem Königom.  
Franca je mnenja, da je položaj nevladnih organizacij slab tako na občinski kot državni ravni. Težko pridejo do 
prostorov in še težje do finančnih sredstev. Opisala je položaj okoljske NVO Alpe Adria Green, katere članica je tudi 
sama. Lokalne in državne oblasti ne odgovarjajo na njihova pisma, ne vabijo jih na sestanke, se z njimi ne posvetujejo 
ipd., čeprav se  ukvarjajo  z zakonodajo in varujejo okolje, ki žal, še vedno nima skrbnika. 
Poudarja, da bi se občina morala redno posvetovati z NVO, ki imajo sedež v občini in njihove predloge vključevati v 
občinske procese odločanja v vseh pomembnih zadevah, kot so urejanje prostorskih načrtov, skrb za zdravje, invalide, 
socialno ogrožene, varovanje okolja in morja.  
Najenostavneje bi se glas NVO v občinskem svetu slišal tako, da bi občinski svet izvolil posebno komisijo občinskega 
sveta. Ta komisija bi se sestajala pred vsako sejo občinskega sveta. Njeni člani pa bi bili tako člani občinskega sveta 
kot predstavniki NVO. 
Kot primer dobre prakse Franca navaja akcijo Očistimo Slovenijo v enem dnevu, številne civilne iniciative, ki so 
uspešno nastopale ob gradnjah cest, predorov, posebej pa je poudarila okoljevarstveno organizacijo AAG v boju proti 
plinskim terminalom v Tržaškem zalivu. Izpostavila je še dobrodelno akcijo za pomoč družinam pri nakupu šolskih 
potrebščin in pohvalila  akcijo SOS za Obalni dom upokojencev Koper.  
Kot županja bi Franca: 

 povezala NVO po področjih delovanja ter ustanovila komisijo za NVO v občinskem svetu; 
 v občinskem glasilu MOK, ki je sedaj namenjeno promociji župana, namenila najmanj dve strani predstavitvi 

NVO. Občani bi tako dobili koristne informacije in bi se lažje povezali na posebej perečih področjih kot je 
pomoč na domu, oskrba starejših, vključevanje v normalno življenje ljudi po hudih dogodkih, bolezni, ...;  

 finančna sredstva usmerjala po prioritetah in pomembnosti dejavnosti za celotno občino in ne po 
poznanstvu ali več tistim, ki so bolj blizu »koritu«. Predvsem pa bi zagotovila možnost, da bi NVO lahko 
dolgoročno izvajale svoje programe; 

http://www.youtube.com/watch?v=xmyOU13ZofQ&playnext=1&videos=AEPOVWk5jhg&feature=mfu_in_order
http://www.youtube.com/watch?v=Or5t17nuFLc&playnext=1&videos=Cb-OioxQ7qY&feature=mfu_in_order
http://www.youtube.com/watch?v=OGW-nDDeFLI&playnext=1&videos=ZDDvwgjtJUk&feature=mfu_in_order


 zanemarjene in več let zaprte poslovne prostore v Kopru in drugje bi za simbolično ceno oddala društvom. 
Tudi to bi pripomoglo k promociji občine in Istre ter obogatilo življenje v mestnem jedru; 

 predlagala spremembo zakonodaje, da bi se vsi javni objekti v občini uredili za invalide,  gibalno motene 
osebe in starejše. Občina potrebuje zgibanko o smereh in poteh do raznih objektov; 

 stimulirala NVO, da bi prek javnih del in prostovoljstva nudile več prepotrebne pomoči starejšim občanom, 
invalidom in mladini. 

Franca poudarja, da se bo pomen NVO najbolj pokazal med svetovno krizo. NVO namreč pomagajo državljanom, ki so 
ostali brez službe in odrinjeni na družbeni rob, da ostanejo dejavni in socialno vključeni. Zato ponovno opozarja, da bi 
morali pospešiti razvoj NVO in jim v prihodnje nujno zagotoviti dodatne finančne vire. Strinjala se je z gospodom 
Jurijem Švajglom, predstavnikom Sklada Silva, ki je predstavil težak položaj (od občine prejme letno le 2.000 evrov) 
ter pri tem poudarila, da tudi Društvo tetraplegikov Istre in Krasa čaka že več kot dve leti na sprejem pri županu.  
Občina Koper potrebuje spremembe v razmišljanju, zaznavanju in načinu dela. Z NVO je treba imeti osebni stik, jih 
obiskovati in spoznavati njihove dejavnosti in doprinose za družbo. Njihovo delo je vredno pohval, nagrad in spodbud. 
Tega ne more storiti asocialno vodstvo občine.  

GASILSKA ZVEZA CELJE, OBČINA LAŠKO IN OBČINA ŠTORE PREJEMNICE FINANČNE POMOČI OB 
POPLAVAH V OKVIRU AKCIJE »HITRA POMOČ OB POPLAVAH V SLOVENIJI« 
Pod geslom »Kdor hitro pomaga, dvakrat pomaga« so Posojilnice Bank in Zveza Bank dale pobudo za zbiralno akcijo 
»Hitra pomoč ob poplavah v Sloveniji«. Posojilnico Bank in Zvezo Bank je obseg katastrofe pretresel, zato želijo 
prizadetim pomagati po najboljših močeh. Hitro pomoč v obliki finančnih sredstev predajajo območjem, ki so 
nadpovprečno prizadeta od poplav. 
Ob tej priložnosti je v sredo, 29. septembra 2010, v spodnji stranski dvorani Narodnega doma v Celju predsednik 
upravnega odbora Zveze Bank DI Felix Wieser skupaj s sodelavci simbolno predal sredstva v skupni vrednosti 
20.000,00 evrov, ki bodo razdeljena med Gasilsko zvezo Celje, Občino Laško in Občino Štore. 
Na slovesni predaji so bili poleg župana Mestne občine Celje Bojana Šrota in predstavnikov Zveze Bank in Posojilnice 
Bank prisotni tudi predsednik Gasilske zveze Celje Vinko Sentočnik, župan Občine Laško Franc Zdolšek in župan 
Občine Štore Miran Jurkošek. 
Zveza Bank in Posojilnice Bank so že preko 100 let povezane z osrednjim slovenskim prostorom. Kot opisujejo na 
svoji spletni strani (www.zvezabank.at), se zavedajo pomembnosti alpsko – jadranske regije, v kateri vsi skupaj 
živimo in delamo in moramo biti ob naravnih nesrečah tudi solidarni med seboj. Zveza Bank je koroško - slovenska 
ustanova, ki ima še posebej prefinjen posluh za dogajanja v Sloveniji. Zveza Bank podpira koroško - slovenske 
kulturne, športne in druge organizacije, ki dobivajo tudi finančno pomoč iz Slovenije. S to akcijo bi Zveza Bank rada 
pokazala tudi solidarnost z Republiko Slovenijo kot našo matico.  

SLS VOŠČILO 
SLS skupnost je bogatejša za še enega člana. V nedeljo sta namreč 
poslanec SLS in dupleški župan Janez Ribič ter njegova žena Marija 
Ribič, tudi vidna članica SLS, postala ponosna dedek in babica. 
Njunemu sinu Timu, priznanemu opernemu pevcu, se je namreč rodil 
sinek Jan. Ko smo bili v četrtek s SLS kolesarsko turnejo v Dupleku, se 
je mali Jan še skrival -  na svet pa je prišel ravno še pravi čas za lokalne 

Vse dobro želimo tako Janu kot pres čnim staršem in starim staršem!  
volitve.  

re

 

*** 
SLS NA SVETOVNEM SPLETU 

V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer 
boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas 

torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku in tudi, da se 

pridružite  
skupini podmladka SLS Nove generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://www.zvezabank.at/
http://twitter.com/ZerjavSLS
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts
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